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14. PROTOKOLL NR 7/2005 
från sammanträde i Lokala handikapprådet i Spånga-Tensta 2005-10-06 
 
Justerat den 13 oktober 2005 
 
 
 
Lena Spanó                                      Ulla Hammar 
 
 
Närvarande: Eva Nilsson, DHR, vice ordförande 

Ulla Hammar, R 
Lena Spanó, Strokeföreningen i Stockholms län 
Delzar Abdulkarim, SRF  
xxxxxxxxxxxxxxxx, Tekniska avd 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx, Tekniska avd 
Ann-Margret Lindström, sekreterare 

 
Förhinder: Lars Eriksson, IFS, ordförande 
                     Annika Wedin, SDF  
 
 
1. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under p. 7 och 10.   
 
2. Justering av protokoll   
Jämte Lena Spanó utsågs Ulla Hammar att justera dagens protokoll. 
Protokollet ska justeras den 13 oktober.  
 
3. Anmälan av föregående protokoll  
Anmäldes att protokollet från lokala handikapprådets möte den 8 september 
justerats den 16 september.   
 
4. Ny ledamot i handikapprådet 
Annika Wedin, Stockholms Dövas Förening, ersätter Yvonne Wendelius 
som flyttat från stadsdelen. Annika Wedin kommer att delta från och med 
nästa möte den 3 november.  
 
5. Uppföljning av konferensen om handikapplanen  
Vid Handikapprådets möte med gruppledarna i stadsdelsnämnden den 16 
september beslutades att konferensen om handikapplanen den 12 maj ska 
följas upp den 3 november. Rådet önskar att Jack Kindberg leder även detta 
möte och xxxxx xxxxx är tillfrågad om att dokumentera på blädderblock. 
Sekreteraren har informerat berörda avdelningschefer.  
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Det skulle underlätta om ansvariga tjänstemän kom regelbundet till 
handikapprådet med remisser och andra ärenden som man vill att 
handikapprådet yttrar sig om. Rådet beslutade att ta med sig frågan till mötet 
med förvaltningen den 3 november. Eventuella andra frågor som 
ledamöterna vill ta upp på mötet ska meddelas sekreteraren senast 27 
oktober. 
 
6. Anmälan av inkomna protokoll 
Kommunstyrelsens handikappråds protokoll nr 7/2005 anmäldes.  
Spånga-Tensta pensionärsråds protokoll från 9 september anmäldes. 
 
7. Anmälan av rapporter och skrivelser 
Bygglovsritningar  
xxxxxxx xxxxxxxx och xxxxxxx xxxx xxxxxx från Tekniska avdelningen 
var inbjudna till handikapprådet för att diskutera hur det på bästa sätt kan 
bistå med sin kompetens vid granskning av bygglovsritningar mm. xxxxxxx 
och xxxxxxxxx informerade om sina ansvarsområden och berättade hur man 
arbetar med olika om/nybyggnadsprojekt.  
 
Efter diskussion om när och hur handikapprådet bör kopplas in beslutades 
att Lena Spanó och Ulla Hammar ska representera rådet i dessa ärenden. 
xxxxxxx och xxxxxxxxx kommer att skicka alla ritningar till Lena och Ulla 
som går igenom dem tillsammans, svarar via mail till xxxxxxxxxxxxxxxxx 
samt återrapporterar till övriga ledamöter vid nästa möte i handikapprådet. 
Rådet kommer att ha en stående punkt på dagordningen för bygglovsfrågor 
etc. 
 
Remisser, motioner  
Handikapprådet hade ombetts yttra sig om förslaget till ”Inrättande av 
inspektörsfunktion för omsorgen om funktionshindrade.” Remissvaret 
föreläggs SDN den 17 november. Handikapprådet är mycket positivt till 
förslaget. Det är viktigt att inspektörerna får en oberoende ställning och bra 
att de föreslås få varsitt ansvarsområde.    
 
Kallelser  
Kallelser för kännedom till Stadsbyggnadsnämndens handikappråd  
20 september och 4 oktober anmäldes.  
 
Facktidskrifter mm 
Synapsen nr 3/2005 (Epilepsiföreningens medlemstidning), Lys, kompa och 
funka (Stockholms stads Nyhetsblad nr 15, 2005/05) samt Språkröret nr 3 
(HRF:s  medlemstidning i Stockholm) samt FOU-rapport 2005:11, 
Hammarby sjöstad anmäldes.  
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Rådet beslutade att facktidskrifter fortsättningsvis inte behöver anmälas i 
rådet utan ska läggas vid receptionen i Tensta servicehus så att boende och 
gäster kan läsa dem. 
 
8. Pensionärsrådet 
Pensionärsrådet har inbjudit handikapprådet till sitt nästa möte den 13 
oktober när trafiklandstingsrådet Urban Ryadal berättar om transportmedel, 
”lokalbuss” mm. Handikapprådet beslutade att Lena Spanó deltar. 
 
9. Barnfrågor 
Sekreteraren informerade från en träff där funktionshinderombudsmannen 
Riitta-Leena Karlsson hade bjudit in stadens sekreterare i handikappråden. 
Där framkom att vissa handikappråd har en stående ”barnpunkt” på 
dagordningen för att inte riskera att tappa bort barnfrågorna. Rådet beslutade 
att Spånga-Tensta ska göra på samma sätt i fortsättningen. Rådet vill veta 
hur många barn med funktionshinder som bor i stadsdelen och hur många 
som går i de lokala skolorna. Frågorna tas med till uppföljningsmötet den  
3 november.   
 
Dokumentation från barnombudsmannen Lena Nybergs seminarium 13 
september utdelades. 
 
10. Balanslistan 
Tillgänglighetsprojektet. Sekreteraren i handikapprådet ska kontakta 
pensionärsrådets sekreterare angående gemensam träff med xxxxx 
xxxxxxxxxx om Tillgänglighetsprojektet, utlovad bildpresentation mm. 
 
Frågan om utbildning för personliga assistenter tas upp redan den 3 
november. 
 
11. Övrigt 
Lansering av nytt studiematerial ”Närhet Relation och Kärlek” från Svenska 
Psoriasisförbundet, Reumatikerförbundet & Riksförbundet Mag- och 
Tarmsjuka.  
 
12. Nästa möte  
Handikapprådets nästa möte äger rum torsdagen den 3 november klockan  
13–16 (uppföljning av handikappkonferensen klockan 13.00–15).   
 
 
 
Ann-Margret Lindström 
 
Bilaga 
Balanslistan 


